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Ik heb WJZ net gesproken 5122 |

Het gaat dus om de Spoedwet die bij de TK ligt en gegevensverwerking (ook door het RIVM tbv vaccinatiebewijzen) mogelijk
maakt tbv de DCC (zie bijgevoegd).
Dit bleek nog nodig.

Inmiddels is een wetgevingsoverleg gepland, in principe maandagavond. Maar de minister kan dan misschien niet op tijd terug

zijn uit Luxemburg (dan zou ie moeten vliegen en dat mag niet geloof ik) dus wellicht wordt het zelf nog maandagochtend of

anders woensdag.
Verzoek is nu dus of wij de codrdinatie doen.

Dat is:

1. De inhoudelijke input codrdineren tbv de nota nav het verslag (die WJZ schrijft en de lijn in doet) op basis van de inbreng
van de fractie (deadline inbreng is morgen, geen tijd genoemd). Die dus liefst vrijdag (of anders in het weekend) vullen.

Speelt dus al morgen/donderdag.
2. Dossier maken voor de minister, moet maandag klaar

3. Tijdens het overleg de codrdinatie doen en naast de minister alles in mapjes etc.

Inhoudelijk gaat het wetsvoorstel maar over iets heel beperkts, een grondslag voor gegevensverwerking. Maar als je de

technische briefing vandaag hoorde, komt hiermee wel een hele discussie over coronatoegangsbewijzen, DCC en privacy achter

weg. Er zit een technische en juridische component aan, en beleidsmatig eigenlijk m.n. in relatie tot het doel (vac en DCC

bewijzen uitgeven) en registratie, gebruik CIMS e.d. Met als overall thema “we willen met vakantie”. Dus tijdens het debat

misschien toch ook DCC-breed.

Wie moet dit dus doen? In ieder geval iemand, maar zijn wij dat? Programmateam DCC voelt zich momenteel ook overvraagd.
Misschien is het een optie team parlementair in te zetten die de codrdinatie doet en wij inhoudelijk meeschrijven? We moeten

sowieso flink aan de bak denk ik. EnBE oor dit onderwerp (gegevensverwerking grondslag) ook wat te vragen ?
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